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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o przedstawienie lub opracowanie planów związanych z dalszymi 

pracami mającymi na celu uporządkowanie terenu w sławięcickim parku. 

Moje pytanie dotyczy głównie terenu byłej strzelnicy. Budynki te grożą 

zawaleniem (niektóre już się zawaliły) i przez to teren ten jest bardzo 

niebezpieczny. 

Oprócz zagrożenia życia mIejsce to również psuJe niewątpliwe walory 

estetyczne parku, a miejsce to jest bezpośrednio położone przy nowych alejkach. 

Proponuję rozebrać stare i wątpliwej wartości budynki wraz z betonowym 

ogrodzeniem wtedy nie tylko poprawimy walory estetyczne tego miejsca, ale 

również warunki bezpieczeństwa. 
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